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Trafikudvalget har i brev af 7. oktober 2004 stillet mig følgende spørgsmål 24
(Alm. del - bilag 1458), som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 24:

"Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 24. september 2004 fra
”Støjgruppen” vedr. støj fra motorvejen syd om Odense, jf. 2003-2004, alm. del –
bilag 1457"

Svar:

”Støjgruppen” v/ Erling Lund Hansens henvendelse til Trafikudvalget, v/ formand
Kaj Ikast skal ses i forlængelse af udvalgets besøg i Odense den 25. august d.å. I
henvendelsen takkes dels for udvalgets besøg, dels fremlægges en plan for
forhøjelse af støjvolden ved Søparken i samarbejde med Odense Vandselskab. Det
fremgår i den forbindelse, at man til brug for jordvolden mangler 5000 m3 jord.

Jeg kan oplyse, at jeg er bekendt med, at Trafikudvalget som led i en studietur til
Fyn i august besøgte Søparken i Odense med henblik på at få et indtryk af
støjforholdene.

Jeg kan endvidere oplyse, at jeg har forelagt ”Støjgruppens” henvendelse for
Vejdirektoratet. Vejdirektoratet har i den forbindelse oplyst, at man ikke har
modtaget detailplaner mv. for det i henvendelsen beskrevne støjvoldsprojekt.
Vejdirektoratet har derfor henvendt sig til ”Støjgruppen” med anmodning om at få
det for sagen relevante materiale tilsendt, således at sagen kan behandles.      

Med venlig hilsen

Flemming Hansen


